

精選正價貨品低至 36 折

**Up to 64% off on selected regular-priced items**

條款及細則：

1. 優惠有效期至2021年9月30日。
2. 優惠適用於卡號以62開頭的銀聯信用卡及提款卡(下稱「銀聯卡」)、銀聯閃付卡及銀聯手機閃付支付，惟香港及澳門指定發卡機構所發行之人民幣銀聯卡除外。持卡人必須於享用優惠前出示銀聯卡，並使用該卡通過銀聯網絡簽賬，方可享用優惠。
3. 優惠適用於商戶在香港的全線分店。
4. 商戶優惠不可與其他優惠、會員優惠、折扣、禮券、特價貨品及公價貨品同時使用。
5. 圖片及價格只供參考。
6. 優惠並無現金價值，不可更換及不能兌換現金、其他商品或折扣。
7. 優惠數量有限，售完即止。
8. 銀聯國際有限公司並非產品、服務或贈品供應商，故此將不會就有關產品或服務承擔任何責任。
9. 如有任何爭議，參與商戶保留最終決定權。

Terms and Conditions:

1. The Promotion is valid till 30 September 2021.
2. The promotion is applicable to UnionPay Credit and Debit Card with card number starting with 62 (refers to "UnionPay Card"), UnionPay QuickPass Card and UnionPay Mobile QuickPass, except for the RMB cards issued by specific Hong Kong and Macau card issuing institutions. Cardholders must present UnionPay Card before payment and settle the transaction via UnionPay network to enjoy the offers.
3. The promotion is applicable at all outlets of merchant in Hong Kong.
4. The offers cannot be used in conjunction with other promotions, members'

privileges, discount, promotional coupon, discounted and fixed-priced items.

5. Pictures and prices are for reference only.
6. The offers carry no cash value and cannot be exchanged for cash, other products or discount.
7. The offer is available on a first-come-first-served basis while stock lasts.
8. UnionPay International Company Limited is neither vendor nor service provider, therefore will not take any responsibility to the quality of the products and services provided.
9. In case of disputes, the decisions of participating merchant shall be final.